

LIEN Check

Purchasing a previously owned item? Using our Lien Check Service will help to ensure there are no outstanding loans against it. Use this service to search for liens on serial-numbered items such as cars, boats, trailers, mobile homes, aircraft, and outboard motors.

Lien Check is an online service that provides quick and easy access to the Personal Property Registry System. You can search for an item using its serial number and the province where it is located. The Lien Check Service uses a secure credit card transaction system.

Before you purchase a previously owned item, visit one of the internet sites listed and use the Lien Check Service to reduce some risks associated with buying used items.

Lien Check is a joint initiative of Nova Scotia, New Brunswick, Newfoundland and Labrador, and Prince Edward Island through the Atlantic Canada On-Line electronic gateway. You can access the service from any of these internet sites:

www.servicens.ca • www.snb.ca • www.gov.pe.ca • www.gov.nl.ca • www.acol.ca



Service de **CLIC-Privilèges**

Vous achetez un bien d'occasion? Utilisez notre service de clic-privilèges pour vous assurer qu'il n'y a aucun prêt non remboursé associé au bien. Effectuez une recherche de privilèges au moyen du numéro de série associé à des biens comme des automobiles, bateaux, remorques, maisons mobiles, aéronefs et hors-bord.

Le service de clic-privilèges est un service en ligne qui offre aux utilisateurs un accès facile et rapide au Réseau d'enregistrement des biens personnels. Vous pouvez chercher un bien en utilisant le numéro de série et la province où le bien est situé. Le service utilise un système de transactions sécurisées par carte de crédit. Avant d'acheter un bien d'occasion, consultez un des sites Internet ci-dessous et utilisez le service de clic-privilèges

afin de réduire les risques associés à l'achat de biens usagés.

Le service de clic-privilèges est une initiative conjointe des gouvernements du Nouveau-Brunswick, de Terre-Neuve-et-Labrador, de la Nouvelle-Écosse et de l'Île-du-Prince-Édouard par le biais de la porte d'entrée virtuelle d'Atlantic Canada On-Line (ACOL). Vous pouvez utiliser le service à partir d'un des sites Web suivants:

www.servicens.ca • www.snb.ca • www.gov.pe.ca • www.gov.nl.ca • www.acol.ca

